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Acta Sessió Plenària Ordinària de 23 de març de 2.012 

Quan són les 11:30 hores del divendres 23 de març de 2.012, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en 
primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi 
assisteixen els següents regidors:el Sr. Peralta Palmer, la Sra. Aina Torres Capó i el  Sr. 
Javier Belenguer Márquez per part de Convergència per les Illes, el Sr. Pere Joan 
Salleras Vives i la Sra. Margalida Barceló Vives, per part del Partit Popular, i el Sr. 
Gabriel-Joan Seguí Albertí per part d’Esquerra Republicana. 

Es troba present el Secretari de la Corporació, el Sr. Miquel Francesc Gelabert Morro, 
el qual dóna fe de l’acte. 

Es verifica que es dona el quòrum exigit a l’Art. 90 del RD 2568/1986,del Reglament 
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 
Desembre, per a la vàlida constitució del Ple. 

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia:  

Primera Part.- Part resolutòria 

Aprovació actes anteriors 

1.. Lectura y aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió plenària ordinària 
celebrada el 23 de gener de 2.012. 

El Batle, demana si disposen de l’esborrany de l’acte. Dona per llegida l’esborrany, i 
la sotmet a votació, amb el següent resultat: 

APROVAT per unanimitat 

 

Dictàmens comissions informatives 

2n. Aprovació Pla Econòmic Financer Estabilitat Pressupostària 2.012 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE de la Comissió 
Informativa, respecte a la proposta d’acord 

Sense que hi hagi hagut deliberacions a la Comissió Informativa i de Control, la 
proposta per elevar a acord es la següent:  

Primer.- APROVAR el Pla Econòmic Financer d’Estabilitat Pressupostaria 2.012 
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Segon.- DONAR COMPTE a l’Administració General de l’Estat i a l’Administració de la 
Comunitat Autònoma de les Illes Balears. 

Tercer.- PUBLICAR-HO al Butlletí Oficial de les Illes Balears.  

El Batle, demana si algú vol deliberar, i sense que hi hagi deliberacions es sotmes a 
votació l’assumpte, per aprovar la proposta d’acord esmentada, resultant:  

APROVAT per unanimitat.  

 

3r. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 002/2012. 
Import 111.470,28 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, explica que es l’endeutament va destinat a la millora de l’enllumenat del Port des 
Canonge, i a continuació  cedeix la paraula als portaveus.  

El Sr. Salleras, diu que votarà favorablement a la proposta, perquè li  assembla just que els veïns del 
Port tinguin un enllumenat en condicions millors que les que hi ha ara que són molt precaris. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la operació d’endeutament a llarg termini per  import de cent 

onze mil quatre-cents setanta euros i vint-i-vuit cents d’euro (111.470,28 euros) i amb un 

termini de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 

 Comissions 

 Tipus de referència 

 Diferencial sobre els tipus de referència 

 Revisió 

 Quotes 
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 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

4t. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 003/2012. 
Import 108.000,00 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica que l’endeutament va destinat a la construcció d’una passarel·la i a continuació  
cedeix la paraula als portaveus.  

El Sr. Salleras, diu que votarà en contra de la proposta, i per tant no donarà recolzament. Diu que no 
és prioritari aquest projecte de la construcció d’una passarel·la al aparcament, i s’haurien de cercar 
solucions alternatives que fessin la mateixa funció que aquesta infraestructura, com ara, adequar les 
actuals sortides d’emergència, que resultaria més econòmic.  

El President, diu que ha tingut coneixement que aquest es el darrer projecte del Paretit Popular quan 
va governar, i no va poder executar. En qualsevol cas, diu que les obres, són per adequar les 
instal·lacions a la legislació prevista en materia de seguretat, dotant-la d’una sortida d’emergència i 
l’eliminació de barreres arquitectòniques.  

El Sr. Seguí, diu que recolzarà la proposta, perquè la seguretat dels usuaris es el més important a 
preservar per l’ús de l’aparcament.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR l’ operació d’endeutament a llarg termini per  import de cent vuit 

mil euros (108.000,00 euros) i amb un termini de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 
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 Comissions 

 Tipus de referència 

 Diferencial sobre els tipus de referència 

 Revisió 

 Quotes 

 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb els vots en contra del membre Grup Municipal Popular 
(2) , Sr. Salleras i Sra. Vives  

5è. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 004/2012. 
Import 48.019,68 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica l’endeutament va destinat a les obres del Pla d’Obres i Serveis i a continuació 
cedeix la paraula als portaveus.  

El Sr. Salleras, diu que per suposat votarà a favor, que es una obra aprovada i adjudicada de l’any 
passat, i per tant el seu vot serà favorable.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la operació d’endeutament a llarg termini per  import de 

quaranta-vuit dinou euros i seixanta-vuit cents d’euro (48.019,68 euros) i amb un termini 

de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 
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 Comissions 

 Tipus de referència 

 Diferencial sobre els tipus de referència 

 Revisió 

 Quotes 

 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

6è. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 005/2012. 
Import 37.552,56 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica l’endeutament va destinat a la maquina de control de temps i màquines de TV 
per l’aparcament i a continuació cedeix la paraula als portaveus. No hi ha deliberacions.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la operació d’endeutament a llarg termini per  import de trenta-

set mil cinc-cents cinquanta-dos euros i cinquanta-sis cents d’euro (37.552,56 euros) i 

amb un termini de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 

 Comissions 

 Tipus de referència 
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 Diferencial sobre els tipus de referència 

 Revisió 

 Quotes 

 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

 

7è. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 006/2012. 
Import 20.000,00 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, explica que aquest endeutament, està destinat a la inversió en millores en local de la 
Rectoria que tenen una cessió d’ús i les quantitats invertides anirien sempre a compte del preu de la 
cessió.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la operació d’endeutament a llarg termini per  import de vint mil 

euros (20.000,00 euros) i amb un termini de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 

 Comissions 

 Tipus de referència 

 Diferencial sobre els tipus de referència 
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 Revisió 

 Quotes 

 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

 

8è. Autorització operació endeutament a llarg termini. Expedient 007/2012. 
Import 7.500,00 euros. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica, que el destí del recursos, seran per les obres d’adequació de l’aparcament, en 
matèria de barreres i accessos.  

El President, cedeix la paraula al portaveus, i no hi ha deliberacions. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la operació d’endeutament a llarg termini per  import de set mil 

cinc-cents euros (7.500,00 euros) i amb un termini de devolució de quinze anys.  

Segon.- TRAMETRE una còpia de l’expedient a l’Administració General de la Comunitat 

Autònoma de les Illes Balears 

Tercer.- SOL·LICITAR una o vàries propostes per l’import i el plaç assenyalat, amb detall 

de les següents condicions: 

 Tipus d’interès 

 Comissions 

 Tipus de referència 

 Diferencial sobre els tipus de referència 

 Revisió 
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 Quotes 

 Termini de pagament 

 Intervenció de l’operació 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

 

9è. Autorització despesa, i aprovació del plec de prescripcions tècniques i 
administratives particulars Contracte d’Obres reforma enllumenat exterior Nucli Urbà 
Port des Canonge. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, explica que es un acte preparatori per l’adjudicació del contracte d’Obres reforma 
enllumenat exterior Nucli Urbà Port des Canonge. 

El Sr. Salleras, com a suggerència, diu que en un procediment obert, i no negociat, com el 
procediment que es proposa, es donaria més transparència i concurrència a la convocatòria, i amb 
gairebé tota seguretat, s’obtindrien baixes a la licitació majors que amb aquest procediment. 

El President diu que efectivament, amb un procediment obert, s’obtindrien inicialment baixes major 
per les licitacions, però que el cost de l’obra no s’ha d’avaluar només per el cost de la posta en 
disposició, sinó també per servei postvenda, les garanties postvenda. A Banyalbufar, tenim 
experiències desastroses  respecte a execucions d’obres per part de grans empreses, i no te dubtes 
que aquestes poden oferir preus més competitius, però a costa de disminuir la qualitat. S’ha de 
valorar, l’optimització dels recursos conjuntament, l’actuació immediata per reparacions, avaries i 
manteniment, també suposa un benefici que s’ha d’avaluar econòmicament.  

El Sr. Salleras, diu que s’ha d’exigir que s’adeqüi bé el projecte tècnic a les necessitats.  

El President diu que efectivament, i que es primarà al màxim la transparència en el procediment. Els 
ciutadans, en certa manera el que volen per damunt de tot es la feina ben feta, independentment de 
qui l’executi, i que no hi hagi abusos.  

La Sra. Torres diu  que com a delegada del Port des Canonge, farà tot el que estigui al seu abast per 
garantir la transparència.  
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La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- AUTORITZAR la despesa per Obres reforma enllumenat exterior Nucli Urbà 
Port des Canonge amb càrrec a la partida 165/629.01 

Segon.- APROVAR el Plec de Prescripcions tècniques i administratives particulars 
Contracte d’Obres reforma enllumenat exterior Nucli Urbà Port des Canonge. 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

10è. Aprovació designació invitació a licitants per participar a la licitació 
Contracte d’Obres reforma enllumenat exterior Nucli Urbà Port des Canonge. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, cedeix la paraula als portaveus dels grups municipals.  

El Sr. Salleras demana al Secretari, si hi podria algun problema pel fet que el licitants tinguessin 
vinculacions familiars amb les persones d’aquesta comissió. 

El Secretari, diu que la Llei de Procediment Administratiu Comú, pel que fa a la composició de 
membres dels òrgans col·legiats, preveu que, qui alguns d’ells tingues alguna circumstància que 
pogués apartar a l’Administració de la seva neutralitat i servir a l’objecte del contracte, amb 
independència, rectitud i objectivitat, s’ha d’abstenir de participar en el procediment, es preveuen un 
serie de circumstàncies quan no es pot participar.  

El President, diu que per suposat, ell no el vincula absolutament res, més que el previst a la Llei, i 
com no pot ésser d’altre manera es sotmetrà amb rigor al que marca la llei, i l’únic que vol, es la 
millor adjudicació possible per prestar un bon servei al poble. Però en qualsevol cas, i prenent en 
consideració la pregunta del Sr. Salleras, ell s’abstindrà a la votació. 

La Sra. Torres, diu que ella també s’abstindrà. 

El President, diu que conseqüentment, la decisió d’aprovar la designació, està en mans dels membres 
de la Comissió de l’oposició. 

El Sr. Seguí diu, que ell votarà a favor, perquè li assembla just, que les obres del terme municipal, es 
facin, sense vulnerar la llei de Contractes, però per gent i amb gent mallorquina, i li assembla molt 
més que just que la gent del poble, se’n pugui aprofitar econòmicament del projecte.  
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El Sr. Salleras, diu que ell també votarà a favor, perquè evidentment quan s’executa una obra, el 
normal es que es convidi com a licitants a la gent que ha vingut prestant els serveis a l’Ajuntament en 
tracte successiu, i a més per lògica, si els únics del poble que estan habilitats per fer-ho són els 
proposats , lo normal es que quan surti a licitació l’obra se’ls convidi per fer-ho.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- APROVAR la invitació per participar en el procediment negociat Contracte 
d’Obres reforma enllumenat exterior Nucli Urbà Port des Canonge, als següents 
licitants: 

Juan Ferrà Bestard 

Albert Vidal Egea 

Electrica Munar, SL 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb l’abstenció (2) del Sr. Ferrà i la Sra. Torres.  

11è. Modificació dies festius per l’any 2.012 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, explica que es canvia el dia de Sant Jaume, per el dia 26 de desembre o coneguda com 
Segona Festa de Nadal. Cedeix la paraula als portaveus del grups. 

El Sr. Seguí vol agrair a la Delegada del Port des Canonge, que hagin sacrificat la festivitat d’aquest 
dia, per el dia 26 de desembre, una festa molt arrelada a Mallorca. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- DEIXAR SENSE EFECTE, l’acord de plenari de dia 4 d’agost de 2.011, en el 
que es declarava com a dies festius els següents dies:  

25 de juliol, “Sant Jaume” 

8 de Setembre “Festivitat Mare de Deu de la Salut” 

Segon.- DECLARAR com a dies festius per l’any 2.012 al terme municipal de 
Banyalbufar els següents dies:  
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8 de Setembre “Festivitat Mare de Deu de la Salut” 

26 de desembre “Sant Esteve- Segona Festa de Nadal” 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

 

12è. Aprovació Ordenança sobre convivència ciutadana, protecció contra 
renous  i instal·lacions i els usos a les vies i espais públics al terme municipal  
Banyalbufar. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica que es una ordenança pensada per les terrasses del bars, i el que cerca es un 
equilibri entre els interessos econòmics dels negocis i la convivència ciutadana.  

El Sr. Seguí diu que li assembla molt bé. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- APROVAR inicialment l’Ordenança sobre convivència ciutadana, protecció 
contra renous  i instal·lacions i els usos a les vies i espais públics al terme municipal  
Banyalbufar.  

Segon.- PUBLICAR al Butlletí Oficial de les Illes Balears, l’aprovació inicial i el període 
d’exposició al públic.  

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

13è. Aprovació Conveni d’encomanda de gestió de recollida selectiva de les 
fraccions paper-cartró, vidre i envasos lleugers fins a 2014 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 
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Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President explica que és una prorroga del que fins ara teníem conveniat.  

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- APROVAR el Conveni d’encomanda de gestió de recollida selectiva de les 
fraccions paper-cartró, vidre i envasos lleugers fins a 2014, segons el tenor literal de 
la lectura donada compte per el Secretari de la Corporació. 

Segon.- NOTIFICAR al Departament de Medi Ambient del Consell de Mallorca, 
aquest acord, amb l'advertència de que es podrà interposar recurs de reposició 
davant el Ple en el termini d’un mes, o bé interposar directament recurs Contenciós-
Administratiu davant el Jutjat de lo Contenciós-Administratiu, en el termini de dos 
mesos, en ambdós casos a comptar des del dia següent a la notificació d’aquest 
acord. 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

14èh. Aprovació Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Banyalbufar i 
l’Agència Tributària de les Illes Balears en matèria de gestió tributària de la taxa per 
la prestació dels serveis de recollida de fems i residus sòlids 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President cedeix la paraula a la Sra. Torres. 

La Sra. Torres, explica que havien detectat que hi havia immobles, els quals no se’ls liquidava la taxa 
de fems, i per tant resultava injust que ciutadans que se’ls prestava aquest servei no contribuïen 
econòmicament, però si bé matisa que era la pròpia Administració la que no els liquidava la taxa, per 
això, es va optar per cercar solucions per actualitzar aquest padró. 

El Sr. Seguí, demana si els anys anteriors liquidats se’ls exigirà. 

El Sr. Salleras, diu que especialment en sol rústic, hi ha gent que no se’ls liquida. 

El President diu que s’intentarà fer el possible, per a que en cas que se’ls exigeixi la taxa en els 
exercicis no prescrits, se’ls doni facilitats de pagament.  



 

 

Ajuntament de Banyalbufar 

Plaça de la Vila, 2 | 07191 Banyalbufar | T 971 14 85 80 | F 971 14 85 20 | e-mail ajuntament@ajbanyalbufar.net 

 

 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- APROVAR el Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Banyalbufar i 
l’Agència Tributària de les Illes Balears en matèria de gestió tributària de la taxa per 
la prestació dels serveis de recollida de fems i residus, segons el tenor literal de la 
lectura donada compte per el Secretari de la Corporació. 

Segon.- NOTIFICAR a l’oficina de Recaptació de la Agència Tributària de les Illes 
Balears, aquest acord, amb l'advertència de que es podrà interposar recurs de 
reposició davant el Ple en el termini d’un mes, o bé interposar directament recurs 
Contenciós-administratiu davant el Jutjat de lo Contenciós-administratiu, en el termini 
de dos mesos, en ambdós casos a comptar des del dia següent a la notificació 
d’aquest acord. 

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

15è. Aprovació fitxer ESSAP 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President cedeix la paraula als portaveus del grups polítics. No hi ha deliberacions. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- APROVAR la creació, i fer públic, el fitxer municipal e-SSAP, que conté 
dades de caràcter personal i que està subjecte, a tots els efectes previstos, a la 
LOPD. 
Segon.- DONAR Per Complides, les mesures de seguretat que s’estableix en la LOPD i 
en el RD 1720/2007, de 21 de desembre, pel qual s’aprova el Reglament 
desenvolupament de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de 
dades de caràcter personal. 
Tercer.-ADOPTAR, pels responsables dels fitxers les mesures tècniques, de gestió i 
d’organització necessàries per garantir la confidencialitat, la seguretat i la integritat 
de les dades, com també totes les mesures necessàries destinades a fer efectius els 
drets de la ciutadania que es reconeixen en la Llei orgànica 15/1999, de 13 de 
desembre, de protecció de dades de caràcter personal. 
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Quart.-PUBLICAR aquest acord al BOIB per poder fer després la notificació al 
Registre de l’Agència de Protecció de dades i apercebre de que entrarà en vigor 
l’endemà d’haver-se publicat en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per unanimitat.  

 

16è. Aprovació delegació de competències a l’Agencia de Disciplina Urbanística 
de competències de protecció de la legalitat urbanística en sól rústic.  

El Secretari de la Corporació, dona lectura de lo deliberat a la Comissió Informativa 
que te el següent tenor literal:  

El President, diu que es un tema que en els darrers dos anys ha anat madurant i reflexionant, diu que 
de fet l’Agència de Disciplina Urbanística, ja té les competències, perquè es pot subrogar en 
qualsevol moment. 

El Sr. Seguí demana si també es cedeixen les competències en urbà. 

El President diu que la intenció de l’Ajuntament és no cedir-les. La disciplina urbanística és un tema 
molt mediàtic i l’Ajuntament es troba en una situació de flaquesa per donar resposta a la disciplina 
urbanística, per aturar les actuacions no emparades per la llei. 

El Sr. Salleras, demana com pot afectar el recent Decret 2/2012 de Mesures Urgents a les 
competències que es cedeixen. Diu, sense que dir que no a la proposta, s’hauria de saber que diu 
l’esmentat Decret i després prendre una decisió.  

El Sr. Seguí no veu motius per deixar aquest assumpte damunt la taula. 

El President, diu que pot ésser un bon conveni, no obstant, la legislació urbanística aplicable a 
Banyalbufar, resulta difícil moltes vegades d’aplicar, perquè encara no tenim el nostre planejament 
de normes subsidiàries i altres instruments adaptats.  

S’acorda deixar-ho damunt la taula, i no dictaminar la proposta.  

 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, i queda 
damunt la taula, atès que no ha estat dictaminat.  
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17è. Moció Grup Esquerra Republicana per que IB3 torni a emetre pel·lícules i 
sèries en llengua catalana. 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President dona per llegida la Moció, atès que tots la tenen. 

El Sr. Salleras, diu que la no emissió en llengua catalana, no obeeix a una directriu lingüística, sinó a 
una retallada pressupostària en l’actual escenari de crisi. La producció d’aquestes sèries resulten 
costoses, a lo millor no s’hauria de retallar per aquí, però en qualsevol cas s’han de retallar 
despeses. 

El Sr. Seguí diu que es una moció “light”, no demana que es produeixin sèries, sinó simplement que 
es tornin emetre pel·lícules i sèries en llengua catalana, es a dir, l’arxiu documental que té ja doblat 
al català, que s’utilitzi i que es segueixi emetent. En qualsevol cas, afegeix, el problema no es 
econòmic, sinó es de rere fons, i és la importància que te pel Partit Popular la llengua catalana. 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- DEMANAR al Govern de les Illes Balears que IB3 torni a emetre les sèries i 
pel·lícules en llengua catalana. 

El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb els vots en contra dels regidors del Grup Municipal del 
Partit Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives.  

 

18è. Moció Grup Esquerra republicana per millorar el model de finançament local 
i rebutjar l’espoli fiscal. 
 
El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, diu que a la moció es fa referència, als Països Catalans. Aquesta terme no està recollit 
en els propis estatuts com a àmbit d’actuació, ni reconegut dins el seu ambit d’actuació la pertinença 
als Països Catalans el partit polític al qual els seus regidors estan adscrits.  
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El Sr. Seguí diu que en els acord a dictaminar, no hi ha el terme Països Catalans, i diu que la 
ponència política de Convergència, recull influxos d’àmbits nacionalistes i independentistes.  
El President, diu que Convergència per les Illes, ha d’executar la seva activitat política en clau de les 
Illes Balears.  
El Sr. Seguí, diu que si es així, presenta una esmena, a la moció presentada , i suprimeix el tercer 
punt de l’acord, on s’inclou el terme “Països Catalans” 
Es sotmet a votació, la inclusió de l’esmena i es aprovada per unanimitat.  
 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- RECLAMAR a l’Estat espanyol el no pagament dels 5515’10€, reclamats per 
les bestretes de l’any 2009. 
Segon.- TRASLLADAR  aquesta decisió política a la Direcció General de Coordinació 
Financera amb les Comunitats Autònomes i les Entitats Locals del Ministeri 
d’Economia i Hisenda. 
 
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb els vots en contra dels regidors del Grup Municipal del 
Partit Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives.  

 
19è. Moció Grup Esquerra Republicana per retirar el títol de Fill Adoptiu a 
l’Arquebisbe de Barcelona, Lluís Martínez Sistach. 
 
El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen DESFAVORABLE 
d’aprovació de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President cedeix la paraula als portaveus dels grups. 
El Sr. Salleras diu que ha escoltat les declaracions d’aquest Senyor i diu que no es corresponen amb 
l’exposició de motius de la moció presentada per Esquerra. També diu, que podríem començar a 
declarar persones non grates, a totes les persones que declaren o professen ideologies que atempten 
contra altres. 
El Sr. Seguí, diu que el nomenament per part de l’Ajuntament, va ésser un acte de negligència per 
part de l’Ajuntament, perquè aquest Senyor, just se’l va nomenar per ésser Arquebisbe de Barcelona, 
però no s’han donat les circumstàncies objectives  com que hagi donat o fet de manera destacada 
alguna cosa per Banyalbufar, a nivell material, social o cultural. Aquest Senyor, demana moltes 
duresa quan les coses van en contra la seva ideologia, com els avortaments o els anticonceptius, no 
obstant demana rebaixes penals per segrestaments de nadons. L’Ajuntament no  té perquè honorar 
gent que atempta contra drets elementals de la persona.  
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El President, intervé i diu, que ha estudiat les declaracions del Sr. Sistach. En primer lloc, diu que el 
Sr. Seguí exigeix al Sr. Sistach, el que no s’exigeix a ell mateix, i que és ponderació en les seves 
intervencions. Acusar de negligència als membres del consistori, li assembla, com a mínim molt greu, 
perquè entre altres coses, la iniciativa, no va ésser promoguda per els grups polítics, sinó que al 
contrari va ésser promoguda per una acció de les associacions, però és que més va ésser aprovada 
per unanimitat, i tots els representants del partit que fossin, varen votar favorablement. El President, 
afegeix que la grandesa d’una democràcia, es poder expressar-se en llibertat, evidentment amb 
matisos, i quan es va nomenar aquest senyor com a fill adoptiu, ell podia intuir la seva opinió o 
ideologia respecte a aquest tema, e inclús podia afirmar de quina ideologia política estava propera, 
per tant el que diu ara, no es ninguna novetat que no poguessin conèixer o intuir quan se li va atorgar 
el títol de fill adoptiu. El seu grup municipal ha estudiat amb deteniment les declaracions, i no veuen 
indicis per retirar-li el títol.  
El Sr. Seguí demana disculpes, i retira la paraula negligència per qualificar l’actuació de 
l’Ajuntament, però vol reiterar que la concessió d’aquest honor se li va atorgar per esser 
l’arquebisbe de Barcelona i no per haver donat o fet de manera destacada alguna cosa per 
Banyalbufar, a nivell material, social o cultural, i per tant això no s’ajusta al previst en el Reglament 
d’Honors.  
 
La proposta d’acord dictaminada desfavorablement, es la següent:  

Primer.- REBUTJAR les manifestacions contra els drets de les persones de l’Arquebisbe 
de Barcelona, Lluis Martínez Sistach. 
Segon.- RETIRAR el títol de fill adoptiu del municipi de Banyalbufar a l’Arquebisbe de 
Barcelona, Lluis Martínez Sistach. 
 
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

REBUTJADA per majoria, amb els vots en contra dels regidors del Grup Municipal 
Convergència per les Illes (4), Sr. Ferrà, Sr. Peralta, Sra. Torres i Sr. Belenguer i dels 
membres  regidors del Grup Municipal del Partit Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives. 

 
20è. Moció Grup Esquerra Republicana per condemnar la brutalitat policial 
patida a la Ciutat de València. 
 
El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen DESFAVORABLE 
d’aprovació de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, diu que abans de qualificar comportaments de brutalitat o sol·licitar el cessament d’un 
càrrec, hi hauria d’haver una investigació prèvia per part de l’òrgan pertinents.  
El Sr. Salleras, diu que es troba totalment d’acord amb l’exposat per el President.  
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El Sr. Seguí, diu que el grup municipal de Convergència, el te molt despistat, es una escissió de 
l’antiga Unió Mallorquina, un partit nou, però no te molt clar la seva ubicació ideològica.  
La Sr. Torres diu que els que vol acordar amb la moció, hauria d’esser la justícia la que ho acordi. 
El Sr. Seguí, diu que no es necessària la justícia, sinó la pròpia honorabilitat de cadascun dels 
regidors. 
El Sr. Salleras, diu que una gran massa es manifestava pacíficament segurament, però hi ha una 
minoria que precisament és la més mediàtica que va al que va. 
El Sr. Seguí, diu que les actuacions policials varen esser dignes d’una policia del temps de Franco. El 
Sr. Seguí, diu que vol presentar una esmena a la seva pròpia moció, retirant el punt 2 i modificant la 
redacció de l’1. No se li accepta l’esmena.  
 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- CONDEMNAR les brutals agressions patides pels estudiants i ciutadans en 
general de la Ciutat de València. 
Segon.- DEMANAR la destitució immediata de la delegada del Govern a València.  
 
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

REBUTJADA per majoria, amb els vots en contra dels regidors del Grup Municipal 
Convergència per les Illes (4), Sr. Ferrà, Sr. Peralta, Sra. Torres i Sr. Belenguer i dels 
membres  regidors del Grup Municipal del Partit Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives. 

 
21è. Moció Grup Municipal Convergència per les Illes en contra de la pujada 
d’imposts, a favor de la corresponsabilitat fiscal i de més liquiditat.  
 
El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

 
El President, dona per llegida la moció, i cedeix la paraula al portaveus del grups polítics, sense que 
hi hagi deliberacions.  
 

La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- INSTAR al Govern de les Illes Balears a establir com una de les seves prioritats 
minvar la balança fiscal de les Illes Balears impedint que el drenatge de recursos 
econòmics superi el 4% del nostre PIB. 
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Segon.- INSTAR al Govern de les Illes Balears a negociar amb el Govern central 
perquè l’objectiu de dèficit de les Administracions Públiques de l’estat s’ajusti al 
criteri de proporcionalitat i no a l’arbitrarietat que l’administració central que no 
sosté l’estat del benestar tingui gairebé el triple de capacitat de dèficit que les 
autonomies. 
 
Tercer.- INSTAR al Govern de les Illes Balears a negociar amb el Govern Central un 
modificació del sistema de finançament autonòmic i local que, sense suposar cap 
canvi quantitatiu, permeti avançar en la corresponsabilitat fiscal i en l’obtenció de 
més liquiditat per fer front a les obligacions i pagament de proveïdors.  
 
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb els vots en contra dels regidors del Grup Municipal del 
Partit Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives.  

22è. Moció Grup Esquerra Republicana perquè Banyalbufar doni suport a la vaga 
de fam que des de l’associació Jubilats per Mallorca està duent a terme en Jaume 
Bonet i Moll. 
 
El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, dona per llegida la moció, i cedeix la paraula al portaveus del grups polítics, sense que 
hi hagi deliberacions.  
 
El Sr. Salleras, diu que lamenta la situació del Sr. Bonet Moll, però diu que aquesta no és la manera 
d’oposar-se a l’acció de govern, posant en perill la seva vida.  
 
El Sr. Seguí, diu que es curiós que els membres del Partit Popular, recolzin les vagues de fam dels 
dissidents cubans al règim “castrista”, i en canvi no recolzin les vagues de fam per defensar la 
llengua. El Sr. Seguí, prossegueix i diu que les polítiques del Partit Popular en matèria lingüística 
suposen l’atac més ferotge que es recorda des de temps de Franco, i consideren el català una llengua 
de segona, l’ataca al  Congrés dels Diputats, posa trabes perquè no es pugui parlar al Parlament 
Europeu, tot això sense perjudici que imposen a la gent a parlar en castellà.  
 
El Sr. Salleras, diu que no entrarà a discutir la interpretació del Sr. Seguí que te de la política 
lingüística del Govern, i que tampoc acceptarà lliçons de defensa de la llengua catalana, però pensa 
que ni s’ha perduda ni el seu ús és feble. Per tot això s’abstindrà en la votació. 
 
La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  
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Primer.- DONAR SUPORT a la vaga de fam per la llengua catalana realitzada per 
l’associació de Jubilats per Mallorca que està duent a terme en Jaume Bonet i Moll 
al Casal de Cultura de Can Alcover des de l’1 de març de 2.012 

Segon.- INSTAR al President del Govern Balear, Jose Ramon Bauzá Díaz a retirar la 
modificació de la Llei de Funció Pública per vulnerar la Declaració Universal dels 
Drets Lingüístics i per atemptar contra els drets dels catalanoparlants reconeguts a 
l’Estatut d’Autonomia.  

Tercer.- INSTAR als parlamentaris del Partit Popular a no votar a favor de la 
modificació de la Llei de Funció Pública per vulnerar la Declaració Universal dels 
Drets Lingüístics i per atemptar contra els drets dels catalanoparlants reconeguts a 
l’Estatut d’Autonomia.  

 
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb l’abstenció dels regidors del Grup Municipal del Partit 
Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives.  

23è. Moció Grup Esquerra Republicana perquè Banyalbufar rebutgi la nova taxa 
d’incineració de residus urbans prevista pel Consell de Mallorca 

El Secretari de la Corporació, dona lectura del dictamen FAVORABLE d’aprovació 
de la Comissió Informativa respecte a la proposta d’acord: 

Vistes les deliberacions de la Comissió Informativa , que tenen la següent dicció 
literal  

El President, dona per llegida la moció, i cedeix la paraula al portaveus del grups polítics, sense que 
hi hagi deliberacions.  
 
La proposta d’acord dictaminada favorablement, es la següent:  

Primer.- SOL·LICITAR al Consell de Mallorca, que la taxa de tractament de residus 
s’apliqui en funció de la quantitat de residus de rebuig generats per cada municipi, 
de manera que es compleixin els principis de les directrius europees i de les lleis 
estatals, amb la finalitat de seguir incentivant la ciutadania perquè dugui a terme 
mesures de reducció, reutilització i reciclatge de residus.  
El Batle cedeix la paraula als portaveus, sense que hi hagi deliberacions, passant a 
sotmetre’s a votació sobre l’assumpte, resultant l’acord sobre la proposta 

APROVADA per majoria, amb l’abstenció dels regidors del Grup Municipal del Partit 
Popular (2) Sr. Salleras i Sra. Vives.  
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Segona Part.- Control i Fiscalització de l’acció de govern 

a) Decrets de Batlia 
 
Es dona compte dels decrets de Batlia següents:  
 

Nº Decret Data Assumpte 

001/2012 01/01/2012 Nomenament Polícia Turístic 

002/2012 03/02/2012 Autorització Operació de tresoreria: Polissa de crèdit 

003/2012 03/02/2012 Recuperació atribucions Batlia per contractació Administrativa 

004/2012 03/02/2012 
Inici Procediment Adjudicació,aprovació plecs administratius i 
tècnics Control de Temps i accessos Aparcament C/Comte Sallent 

005/2012 02/03/2012 Retenció de crèdit Expropiacions Obres POS 2.011 

006/2012 02/03/2012 Aprovació liquidació Pressupostària Exercici 2.011 
 
No hi ha preguntes.  
 
b) Junta de Govern 
 
Es dóna compte dels acord de la Junta de Govern:  
 
23 de gener de 2.012 
 

Primer. Actes anteriors 

Lectura i aprovació actes de 14 de novembre de 2.011, 5 de desembre de 2.011 i 29 de desembre de 
2.011 

Segon. Hisenda 

Aprovació factures mes de Desembre 

Tercer. Urbanisme i Territori 

Llicències Urbanístiques 

Expedient  Sol.licitant  Observacions 

16/2009 Sr. BT Modificacions Transcurs Obres 
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20/11 Sra. MA Reforma vivenda unifamiliar 

35/10 Sra. CTF Reparació Teulada 

41/10 Sr. AMS Construcció Rampa d’accés sotan 
habitatge 

 
6 de febrer de 2.012 

Primer. Actes anteriors 

Lectura i aprovació acta de 23 de gener de 2.012 

Segon. Hisenda 

Aprovació factures mes de Gener 

Ratificació Autorització Operació de Tresoreria Pòlissa de Crèdit. 

Tercer. Urbanisme i Territori 

Llicències Urbanístiques 

Expedient  Sol.licitant  Observacions 

28/2009 ENB Pròrroga Llicència 

26/11 Sra. LZC Modificacions en el transcurs 
 
 
No hi ha preguntes.  
 
 
c) Precs i preguntes 
 
S’obre el torn de precs i preguntes i el Batle cedeix la paraula als portaveus del 
grups polítics. 
 
El Sr. Seguí, vol fer uns precs, i demana posar un llaç a l’Ajuntament amb la bandera 
quadribarrada per donar suport a en Jaume Bonet i els professors de les escoles 
públiques que han rebutjat la política lingüística del Govern. Així mateix demana 
una visita institucional a en Jaume Bonet.  
També vol demanar, la col·locació d’un panell informatiu a l’altura del Miramar, per 
informar d’actes generals i de l’actualitat del municipi.  
El Batle, diu que farà les gestions oportunes per a que siguin atesos els seus precs. 
La Sra. Vives, demana pel la col·locació d’un pas de vianants davant ca na Saia.  
El Batle, diu que està en procés, que no només és la pintura, sinó que necessitam 
l’autorització prèvia de carreteres.  
 
El Sr. Seguí demana per la provisió del lloc de feina del policia municipal. 
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El Batle, diu que hi ha un borsí fet, i està examinant els perfils de tots els candidats, i 
la seva trajectòria, però que en breu dictarà resolució de nomenament, segons 
l’ordre de classificació del borsí. 
El Sr. Salleras, diu que si ara ha d’examinar el perfil, es que el borsí està mal fet, 
perquè l’examen del perfil s’hauria d’avaluar amb els mèrits o amb una entrevista 
personal, i preveure-ho a les bases.  
El Sr. Seguí diu, que s’hauria de proveir el cos de policia amb dues persones.  
El Sr. Salleras, diu que passa quan algú vol efectuar una denúncia.  
El Batle diu que ho pot fer al Cos de la Guardia Civil. 
El Sr. Salleras diu que els veïns s’han de desplaçar a Esporles.  
El Batle, diu que aquesta situació també la tenen quan el policia no està de torn, a 
Banyalbufar, el cos de policia pot assumir el que pot assumir, però que en qualsevol 
cas en breu donarà resposta a això, i s’incorporarà un policia. 
El Sr. Seguí, demana qui s’encarrega de la gestió del Borsí. 
El Batle, diu que ell personalment, si ell ha de dictar resolució per proveir el lloc, es 
normal que sigui responsable, i abans de proposar-li  la incorporació a algú, vulgui 
tenir una entrevista prèvia. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 13:00  hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretari don fe amb el vist i plau 
del Sr. Batle. 

 

Banyalbufar, 23 de març de 2.012 
 
 
 

Vist i plau 
 
 
 
 

El Batle, 
El Secretari Interventor     Mateu Ferrà Bestard 


